

Přehled zpráv

Slezská univerzita v Opavě	5
1. Regionální zprávy VÍKEND 23.04.2022 14:00 POLAR TV	6
Televize • TV Polar (České stanice) • 23. 4. 2022, 14:00	
2. Edice Olomoučtí fotografové získala Cenu Olomouckého kraje za přínos v oblasti kultury.....	6
Online • cysnews.cz (Zprávy / Politika) • 23. 4. 2022, 13:08	
3. Edice Olomoučtí fotografové získala cenu	6
Online • hanackyvecernik.cz (Regionální zprávy) • 23. 4. 2022, 11:47	
4. Nedostatek zdravotního personálu v Karvině	6
Online • ihano.cz (Zprávy / Politika) • 23. 4. 2022, 10:00	
5. V Opavě testují eHelper - aplikaci pro osamocené žijící seniory Opava	7
Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 23. 4. 2022, 9:27	
6. Naslouchají příběhům z Tanzanie i Vietnamu	7
Tisk • Vyškovský deník ; str. 3 (Regionální zprávy) • 23. 4. 2022	
7. Naslouchají příběhům z Tanzanie	7
Tisk • Znojemský deník ; str. 3 (Regionální zprávy) • 23. 4. 2022	
8. GUMOTISK	7
Online • kultura-hradec.cz (Regionální zprávy) • 23. 4. 2022, 0:30	
9. Karvinská nemocnice začne vzdělávat sestry	8
Tisk • MF Dnes - Moravskoslezský ; str. 13 (Zprávy / Politika) • 23. 4. 2022	
10. Brněnský literát v množném čísle	8
Tisk • Lidové noviny - Brno a Jižní Morava ; str. 18 (Zprávy / Politika) • 23. 4. 2022	
11. V nemocnici v Karvině se začnou vysokoškolsky vzdělávat zdravotní sestry	8
Online • seznamzprav.cz (Zprávy / Politika) • 22. 4. 2022, 22:00	
12. Exotika a barvy: Brňané vyrazili na cestovatelský festival, podívejte se.....	8
Online • brnensky.denik.cz (Regionální zprávy) • 22. 4. 2022, 20:38	
13. Vysoká škola v nemocnici	9
Televize • Zprávy FTV Prima (Prima televize) • 22. 4. 2022, 19:19	
14. V nemocnici v Karvině se začnou vysokoškolsky vzdělávat zdravotní sestry	9
Online • zdravotnickyydenik.cz (Zdravotnictví / Medicína) • 22. 4. 2022, 13:28	
15. Armáda spásy v Šumperku: Noc v suchu, teple a bezpečí, 451 polévek, 86 uživatelů	9
Online • sumpersky.denik.cz (Regionální zprávy) • 22. 4. 2022, 12:43	

16. Muzeum umění hned dvakrát uspělo na udílení Cen Olomouckého kraje.....	9
Online • tvmorava.cz (Regionální zprávy) • 22. 4. 2022, 10:45	
17. Do snu nastupuji vlakem, píše Radek Touš ve sbírce Štičí kost, která má nominaci na Cenu J. Orteny..	10
Online • ostravan.cz (Kultura / Umění) • 22. 4. 2022, 10:30	
18. Přehled vysokých škol v ČR.....	10
Online • rizeniskoly.cz (Jiné) • 22. 4. 2022, 9:30	
19. Edice Olomoučtí fotografové získala Cenu Olomouckého kraje za přínos v oblasti kultury	10
Online • zurnal.upol.cz (Jiné) • 22. 4. 2022, 8:00	
20. Slunovrat přiváží Truffaze, Kollera, La Putyku, Mawera a další hvězdy.....	11
Online • old.folktime.cz (Kultura / Umění) • 22. 4. 2022, 3:00	
21. „Čechům jsme za jejich pomoc vděční“	11
Tisk • 5 plus 2 - Bruntálsko a Opavsko ; str. 3 (Regionální zprávy) • 22. 4. 2022	
22. PŘÍBĚHY, KTERÉ POŘÁD FUNGUJÍ.....	11
Tisk • Lidové noviny - Brno a Jižní Morava - příloha ; str. 18, 19, 20, 21 (Zprávy / Politika) • 22. 4. 2022	
23. „Čechům jsme za jejich pomoc vděční“	11
Tisk • 5 plus 2 - Bruntálsko a Opavsko ; str. 4 (Regionální zprávy) • 22. 4. 2022	
24. Regionální zprávy POLAR 21.04.2022 17:00 POLAR TV.....	12
Televize • TV Polar (České stanice) • 21. 4. 2022, 17:00	
25. Rektor naší univerzity se stal předsedou dozorčí rady OKD / Slezská univerzita v Opavě	12
Online • slu.cz ((nezařazené)) • 21. 4. 2022, 10:20	
26. INVESTICE V ROCE 2022	12
Tisk • Finmag ; str. 86 (Ekonomika / Finance / Právo) • 21. 4. 2022	
27. eHelper - aplikace pro osamocené seniory Opava	12
Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 20. 4. 2022, 18:27	
28. Všeobecné sestry v nemocnici se začnou vzdělávat vysokoškolsky	13
Online • opavsky.denik.cz (Regionální zprávy) • 20. 4. 2022, 17:14	
29. Přednáška v Unisféře odhalila část našeho nekonečného vesmíru / Slezská univerzita v Opavě.....	13
Online • slu.cz ((nezařazené)) • 20. 4. 2022, 15:30	
30. Jak covid-19 ovlivnil vývoj sociálních příjmů obyvatelstva?.....	13
Tisk • Sociální služby ; str. 17 (Jiné) • 20. 4. 2022	
31. Vzácná návštěva ve Vyškově: Své snímky představil fotograf Jindřich Štreit.....	13
Online • vyskovsky.denik.cz (Regionální zprávy) • 20. 4. 2022, 6:00	
32. Zájem o vysoké školy roste, přibývá i zahraničních studentů. Které obory jsou nejžádanější? Vzdělávání.....	14

Online • lidovky.cz (Zprávy / Politika) • 20. 4. 2022, 5:00

33. Výstava mapuje současný život Ukrajinců u nás 14
Tisk • Českolipský deník; str. 2 (Regionální zprávy) • 20. 4. 2022
34. Výstava v novoborském kině mapuje současný život Ukrajinců u nás 14
Online • ceskolipsky.denik.cz (Regionální zprávy) • 19. 4. 2022, 17:35
35. Vernisáž výstavy 20 let Školy kreativní fotografie v Praze 15
Online • martinfryc.eu (Kultura / Umění) • 19. 4. 2022, 15:18
36. V nemocnici v Karviné se začnou vysokoškolsky vzdělávat zdravotní sestry 15
Online • ucitelskenoviny.cz (Jiné) • 19. 4. 2022, 14:10
37. Vernisáž skupinové výstavy Západ slunce 15
Online • martinfryc.eu (Kultura / Umění) • 19. 4. 2022, 12:28
38. Přípravy na opavský festival Slunovrat jsou v plném proudu 15
Tisk • Opavský a Hlučínský Region; str. 5 (Regionální zprávy) • 19. 4. 2022
39. Výběr veřejných VŠ přijímajících alespoň na jeden program či obor bez přijímaček 16
Tisk • Lidové noviny - Praha; str. 16 (Zprávy / Politika) • 19. 4. 2022
40. Dovzdělaný matematik nemá učit češtinu 16
Tisk • Týdeník ŠKOLSTVÍ; str. 17 (Jiné) • 19. 4. 2022
41. Přibývá zahraničních studentů 16
Tisk • Lidové noviny - Brno a Jižní Morava; str. 16 (Zprávy / Politika) • 19. 4. 2022
42. Fotografické žně míří do Opavy 16
Tisk • Region Opavsko; str. 8 (Regionální zprávy) • 19. 4. 2022
43. Výstava fotografií: Ukrajinci v českých zemích 17
Online • i-noviny.cz (Regionální zprávy) • 18. 4. 2022, 18:58
44. Nové centrum PALANYCJA pomůže válečným uprchlíkům 17
Online • moravskoslezskenovinky.cz (Regionální zprávy) • 18. 4. 2022, 12:00
45. První zprávy - Nové centrum PALANYCJA pomůže válečným uprchlíkům 17
Online • regionalninovinky.cz (Regionální zprávy) • 18. 4. 2022, 12:00
46. Na konci května do Olomouce opět vtrhne studentský Majáles. Kvůli covidu se dva roky nekonal 17
Online • olomoucka.drbna.cz (Regionální zprávy) • 18. 4. 2022, 10:02
47. GO kamera po roce opět v Brně. Přijedou slavní fotografové i horolezci 18
Online • vyskovsky.denik.cz (Regionální zprávy) • 18. 4. 2022, 5:50
48. GO kamera po roce opět v Brně. Přijedou slavní fotografové i horolezci 18
Online • brnensky.denik.cz (Regionální zprávy) • 17. 4. 2022, 7:59

Slezská univerzita v Opavě

1. Regionální zprávy VÍKEND 23.04.2022 14:00 | POLAR TV

Televize • TV Polar (České stanice) • 23. 4. 2022, 14:00

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o. (cz-25859838)** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/porady/regionalni-zpravy/regionalni-zpravy-vikend-23-04-2022-14-00>

... vyhodnotit riziko situace a přivolat pomoc. V budoucnu by systém mohl částečně nahradit práci sociálních pracovníků, kterých je nedostatek. Absolvent **Fakulty veřejných politik** Slezské univerzity Ondřej Teichman vyvinul pro osaměle žijící starší osoby asistenční technologii s názvem eHelper. Ladislav Průša, **Fakulta veřejných politik**, Slezská univerzita: "To...

2. Edice Olomoučtí fotografové získala Cenu Olomouckého kraje za přínos v oblasti kultury

Online • **cysnews.cz** (Zprávy / Politika) • 23. 4. 2022, 13:08

Autor: **Jana Bečková**

Odkaz: <https://www.cysnews.cz/kultura/edice-olomoucti-fotografove-ziskala-cenu-olomouckeho-kraje-za-prinos-v-oblasti-kultury/>

... Zatloukala v Budapešti. Jednotlivé díly i celý komplet za zvýhodněnou cenu jsou dostupné na e-shopu Vydavatelství UP a u dobrých knihkupců. Edici finančně podpořilo Ministerstvo kultury ČR, Statutární město Olomouc, Olomoucký kraj a **Institut tvůrčí fotografie** FPF SU v Opavě. Zdroj : Univerzita Palackého Olomouc Foto: VUP Související Autor: Jana Bečková ...

3. Edice Olomoučtí fotografové získala cenu

Online • **hanackyvecernik.cz** (Regionální zprávy) • 23. 4. 2022, 11:47

Vydavatel: **Vlastimil Blaťák (cz-73255645)** • Rubrika: **Zprávy**

Odkaz: <https://www.hanackyvecernik.cz/zpravy/edice-olomoucti-fotografove-ziskala-cenu>

... Zatloukala v Budapešti. Jednotlivé díly i celý komplet za zvýhodněnou cenu jsou dostupné na e-shopu Vydavatelství UP a u dobrých knihkupců. Edici finančně podpořilo Ministerstvo kultury ČR, Statutární město Olomouc, Olomoucký kraj a **Institut tvůrčí fotografie** FPF SU v Opavě. Facebook Autor: Tisková zpráva ...

4. Nedostatek zdravotního personálu v Karviné

Online • **ihano.cz** (Zprávy / Politika) • 23. 4. 2022, 10:00

Vydavatel: **FUTURA, a.s. (cz-16192893)** • Rubrika: **Z domova**

Odkaz: <https://www.ihano.cz/zpravodajstvi/z-domova/nedostatek-zdravotniho-personalu-v-karvine/>

... důchodovém věku nebo se k němu blíží. »Samozřejmě ten první rok nás nevytrhne, ale myslíme do budoucna. Je třeba něco s tím začít dělat. Možná je to pozdě, ale aspoň jsme začali,« uvedl Gebauer. Jde podle něj o první takovýto projekt v České republice. Proděkanka **Fakulty veřejných politik** SU pro nelékařská zdravotnická studia Yveta Vrublová řekla, že obor všeobecná...

5. V Opavě testují eHelper - aplikaci pro osamocené žijící seniory | Opava

Online • **polar.cz** (Regionální zprávy) • 23. 4. 2022, 9:27

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o. (cz-25859838)** • Autor: **Katka Geryková** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/zpravy/opavsko/opava/11000030952/v-opave-testuji--ehelper---aplikaci-pro-osamocene-zijici-senior>

..., kterých je nedostatek. Absolvent **Fakulty veřejných politik** Slezské univerzity Ondřej Teichman vyvinul pro osamělé žijící starší osoby asistenční technologii s názvem eHelper. Ladislav Průša, **Fakulta veřejných politik**, Slezská univerzita: "To zařízení pomocí čidel dokáže identifikovat krizovou situaci a zalarmuje poskytnutí pomoci v době, kdy senior je sám..."

6. Naslouchají příběhům z Tanzanie i Vietnamu

Tisk • **Vyškovský deník**; str. 3 (Regionální zprávy) • 23. 4. 2022

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)**

Odkaz: [náhled](#)

... hvězdy letošního ročníku patří dozajista fotografové Jiří Kolbaba a **Jindřich Štreit** či horolezci Mára Holeček a Klára Kolouchová," láká nové návštěvníky pořadatelka Martina Grmolenská. Jako zastřešující téma po dvouleté pauze způsobené pandemií koronaviru zvolili organizátoři Tamtamy času odkazující právě na Švaříčkova putování Novou Guineou. „Skvělých jmen je..."

7. Naslouchají příběhům z Tanzanie

Tisk • **Znojemský deník**; str. 3 (Regionální zprávy) • 23. 4. 2022

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)**

Odkaz: [náhled](#)

... letošního ročníku patří dozajista fotografové Jiří Kolbaba a **Jindřich Štreit** či horolezci Mára Holeček a Klára Kolouchová," láká nové návštěvníky pořadatelka Martina Grmolenská. Jako zastřešující téma po dvouleté pauze způsobené pandemií koronaviru zvolili organizátoři Tamtamy času odkazující právě na Švaříčkova putování Novou Guineou. Více a fotogalerie na...

8. GUMOTISK

Online • **kultura-hradec.cz** (Regionální zprávy) • 23. 4. 2022, 0:30

Odkaz: <https://www.kultura-hradec.cz/kulturni-akce/article/69591>

...GUMOTISK Praktický kurz ušlechtilého tisku fotografií. Místo: CUA Hradec Králové, Tomkova 139, Hradec Králové Čas: 8.30 –20.30 hodin Lektor: Ivan Nehera, absolvent **Institutu tvůrčí fotografie** Opava a absolvent ušlechtilých historických technik u prof. Ludka Vojtěchovského. Cena: 1 800,- Kč Gumotisk je technika ušlechtilého tisku, která byla velmi...

9. Karvinská nemocnice začne vzdělávat sestry

Tisk • MF Dnes - Moravskoslezský; str. 13 (Zprávy / Politika) • 23. 4. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **Ivana Lesková**

Odkaz: [náhled](#)

... ale nemocnice peníze na studium nedostala a neuhradila, museli by si studenti první dva ročníky platit sami. Ačkoli je totiž budou kromě karvinských zdravotníků učit pedagogové z **Fakulty veřejných politik** Slezské univerzity v Opavě, sestry podle zákona nebudou studentkami této univerzity, ale účastnicemi akreditovaného kurzu celoživotního vzdělávání. Po dvou...

10. Brněnský literát v množném čísle

Tisk • Lidové noviny - Brno a Jižní Morava; str. 18 (Zprávy / Politika) • 23. 4. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **David Lancz**

Odkaz: [náhled](#)

..., **Slezské univerzity**, Moravského zemského muzea nebo Janáčkovy akademie múzických umění. A tato monografie se snaží představit Jiřího Mahena (jehož pseudonym původně zněl Jiří Maheu podle hrdiny románu Germinal Emila Zoly, ale sazeč se spletl a místo posledního písmene -u vytiskl -n) v celé šíři jeho života a mnohostranných zájmů. Čtenář se tak dozví opravdu vše...

11. V nemocnici v Karviné se začnou vysokoškolsky vzdělávat zdravotní sestry

Online • seznamzpravy.cz (Zprávy / Politika) • 22. 4. 2022, 22:00

Vydavatel: **Seznam.cz, a.s. (cz-26168685)** • Autor: **ČTK**

Odkaz: <https://www.seznamzpravy.cz/clanek/regiony-zpravy-moravskoslezsky-kraj-v-nemocnici-v-karvine-se-zacnou-vysokoskolsky-vzdelavat-zdravotni-sestry-199347>

... Gebauer. Jde podle něj o první takovýto projekt v České republice. Proděkanka **Fakulty veřejných politik** SU pro nelékařská zdravotnická studia Yveta Vrublová řekla, že obor všeobecná zdravotní sestra lze studovat pouze v nástavbovém studiu buď v bakalářské formě, anebo na vyšší odborné škole. „Na střední škole zůstávají praktické sestry, které splňují...

12. Exotika a barvy: Brňané vyrazili na cestovatelský festival, podívejte se

Online • brnensky.denik.cz (Regionální zprávy) • 22. 4. 2022, 20:38

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)** • Autor: **Terezie Sekáčová** • Rubrika: **Zprávy**

Odkaz: https://brnensky.denik.cz/zpravy_region/exotika-a-barvy-brnane-vyrazili-na-cestovatelsky-festival-podivejte-se-20220422.html

... představí zážitky z cest po Afghánistánu, Bhútánu, Tanzanie nebo Vietnamu. „Maraton přednášek a promítání představí až čtyřicet účinkujících. Mezi hvězdy letošního ročníku patří dozajista fotografové Jiří Kolbaba a **Jindřich Štreit** či horolezci Mára Holeček a Klára Kolouchová,“ láká nové návštěvníky pořadatelka Martina Grmolenská. Tamtamy času Jako zastřešující...

13. Vysoká škola v nemocnici

Televize • Zprávy FTV Prima (Prima televize) • 22. 4. 2022, 19:19

Vydavatel: **FTV Prima, spol. s r.o. (cz-48115908)**

Odkaz: [náhled](#)

..., reportérka: Zajímá ho akutní medicína a aby z něj byla všeobecná sestra, jako jsou jeho kolegyně, prostě musí mít vysokou školu. Yveta Vrublová, prodávka **Fakulty veřejných politik** Slezské univerzity v Opavě: Pokud má být sestra na úrovni partnera lékaře, musíte to znalosti mít. Ona vypočítává gramy léků, ona hodnotí některé fyziologické funkce, hodnotí různé...

14. V nemocnici v Karviné se začnou vysokoškolsky vzdělávat zdravotní sestry

Online • zdravotnickýdeník.cz (Zdravotnictví / Medicína) • 22. 4. 2022, 13:28

Vydavatel: **Media Network s.r.o. (cz-02186454)**

Odkaz: <https://www.zdravotnickýdeník.cz/2022/04/v-nemocnici-v-karvine-se-zacnou-vysokoskolsky-vzdelavat-zdravotni-sestry/>

... hrozí jejich další úbytek, protože mnoho sester už je v důchodovém věku nebo se k němu blíží. „Samozřejmě ten první rok nás nevytrhne, ale myslíme do budoucna. Je třeba něco s tím začít dělat. Možná je to pozdě, ale aspoň jsme začali,“ uvedl Gebauer. Jde podle něj o první takovýto projekt v České republice. Prodávka **Fakulty veřejných politik** SU pro nelékařská...

15. Armáda spásy v Šumperku: Noc v suchu, teple a bezpečí, 451 polévek, 86 uživatelů

Online • sumpersky.denik.cz (Regionální zprávy) • 22. 4. 2022, 12:43

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)**

Odkaz: <https://sumpersky.denik.cz/ctenar-reporter/armada-spasy-v-sumperku-noc-v-suchu-teple-a-bezpeci-451-polevek-86-uzivatelu-202.html>

... velice děkujeme. Kliknutím zvětšíte 8 fotografií v galerii > Zimní program Armády spásy v Šumperku. Ilustrační fotografie. | Foto: **Jindřich Štreit** Ovšem nejde pouze o nocleh samotný, ale i další pomoc s řešením nepříznivé situace a využití následných služeb (Azylový dům, Domov se zvláštním režimem). V Centru sociálních služeb v Šumperku je tak poskytováno jak...

16. Muzeum umění hned dvakrát uspělo na udílení Cen Olomouckého kraje

Online • tvmorava.cz (Regionální zprávy) • 22. 4. 2022, 10:45

Rubrika: **Články**

Odkaz: <https://www.tvmorava.cz/muzeum-umeni-hned-dvakrat-uspelo-na-udileni-cen-olomouckeho-kraje/>

... Petra Zatloukala v Budapešti. Jednotlivé díly i celý komplet za zvýhodněnou cenu je dostupný na e-shopu Vydavatelství UP a u dobrých knihkupců. Edici finančně podpořili Ministerstvo kultury ČR, Statutární město Olomouc, Olomoucký kraj a **Institut tvůrčí fotografie** FPF SU v Opavě. Meditace o městě, krajině, umění To však nebyl jediný úspěch Muzea umění. Oceněna...

17. Do snu nastupuji vlakem, píše Radek Touš ve sbírce Štičí kost, která má nominaci na Cenu J. Ortena

Online • **ostravan.cz** (Kultura / Umění) • 22. 4. 2022, 10:30

Vydavatel: **Aleš Honus (cz-60017660)** • Autor: **Ivan Mottýl**

Odkaz: <https://www.ostravan.cz/73707/do-snu-nastupuji-vlakem-pise-radek-tous-ve-sbirce-stici-kost-ktera-ma-nominaci-na-cenu-j-ortena/>

... třiceti let. Absolvent **Slezské univerzity v Opavě** a někdejší spolupracovník kulturního deníku Ostravan.cz píše verše úsporné jako evakuační zavazadlo. Je v nich snad všechno, co patří k básním, které čtenář poezie potřebuje k přežití. Radek Touš. Foto: **Slezská univerzita v Opavě** V básnickém evakuačním kufříku nesmí chybět láska. Balíček potvrzující, že milujeme...

18. Přehled vysokých škol v ČR

Online • **rizeniskoly.cz** (Jiné) • 22. 4. 2022, 9:30

Rubrika: **Aktuality**

Odkaz: <https://www.rizeniskoly.cz/cz/aktuality/prehled-vysokych-skol-v-cr.a-8437.html>

...) **Slezská univerzita v Opavě** (SU) Technická univerzita v Liberci (TUL) Univerzita Hradec Králové (UHK) Univerzita Jana Evangelisty Purkyně v Ústí nad Labem (UJEP) Univerzita Karlova (UK) Univerzita Palackého v Olomouci (UP) Univerzita Pardubice (UPa) Univerzita Tomáše Bati ve Zlíně (UTB, zkrácený název: UTB ve Zlíně) Veterinární univerzita Brno (VETUNI...

19. Edice Olomoučtí fotografové získala Cenu Olomouckého kraje za přínos v oblasti kultury

Online • **zurnal.upol.cz** (Jiné) • 22. 4. 2022, 8:00

Autor: **Tomáš Franta** • Rubrika: **Žurnál**

Odkaz: <https://www.zurnal.upol.cz/nc/zprava/clanek/edice-olomoucti-fotografave-ziskala-cenu-olomouckeho-kraje-za-prinos-v-oblasti-kultury/>

... výstavě fotografií Petra Zatloukala v Budapešti. Jednotlivé díly i celý komplet za zvýhodněnou cenu je dostupný na e-shopu Vydavatelství UP a u dobrých knihkupců. Edici finančně podpořili Ministerstvo kultury ČR, Statutární město Olomouc, Olomoucký kraj a **Institut tvůrčí fotografie** FPF SU v Opavě. Autor: Tomáš Franta ...

20. Slunovrat přivází Truffaze, Kollera, La Putyku, Mawera a další hvězdy

Online • **old.folktime.cz** (Kultura / Umění) • 22. 4. 2022, 3:00

Autor: **Vašek Müller**

Odkaz: <https://www.old.folktime.cz/festivals/10147-slunovrat-privazi-truffaze-kollera-la-putyku-mawera-a-dalsi-hvezdy.html>

... návštěvníkům výrazně po všech stránkách zvětší komfort a pohodlí. Jednotlivé scény se nacházejí v krásných historických prostorách v samém centru Opavy v místech, kam se často běžný návštěvník města nedostane, například v zahradě Minoritského kláštera i v jeho obvykle nepřístupných gotických sálech, na historickém nádvoří sousední **Slezské univerzity** i v její půvabné...

21. „Čechům jsme za jejich pomoc vděční“

Tisk • 5 plus 2 - Bruntálsko a Opavsko; str. 3 (Regionální zprávy) • 22. 4. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **Stanislav Jakeš**

Odkaz: [náhled](#)

...„Čechům jsme za jejich pomoc vděční“ Váleční uprchlíci jsou ubytováni také v Opavě. Na univerzitní koleji jich žijí necelé dvě stovky. Teď už někteří chodí do práce, jejich děti do školy OPAVA | Vysokoškolská kolej **Slezské univerzity** ve Vávrovicích u Opavy je momentálně bez svých obvyklých obyvatel – studentů. Ubytování tam totiž jsou uprchlíci z válkou...

22. PŘÍBĚHY, KTERÉ POŘÁD FUNGUJÍ

Tisk • Lidové noviny - Brno a Jižní Morava - příloha; str. 18, 19, 20, 21 (Zprávy / Politika) • 22. 4. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **Alena Kastnerová** • Rubrika: **rozhovor**

Odkaz: [náhled](#)

... v Ostravě, nyní přednáší na **Slezské univerzitě v Opavě**. Tipy Janky Ryšánek Schmiedtové na DSB 2022 Nejradši bych šla na inscenaci Sádlo, kde Ridina Ahmedová velmi odvažně pracuje se svým vlastním příběhem. Je o přijetí vlastního těla a o respektu nejenom k vlastnímu tělu, ale vůbec k tomu, jak lidská těla vypadají. Pro mě je tahle otázka strašně zásadní...

23. „Čechům jsme za jejich pomoc vděční“

Tisk • 5 plus 2 - Bruntálsko a Opavsko; str. 4 (Regionální zprávy) • 22. 4. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)**

Odkaz: [náhled](#)

... Slezská univerzita. „Na kolejích jsme zahájili intenzivní výuku češtiny, ta je třikrát týdně. Ukrajincům ale pomáháme i s vyplněním volného času. Naši studenti pouštěli dětem animované pohádky. Chceme jim ukázat i dění na naší univerzitě, starší děti si tak v kreativních dílnách vyzkouší třeba práci s klíčovacím plátnem,“ uvádí mluvčí univerzity **Karin Martínková**...

24. Regionální zprávy POLAR 21.04.2022 17:00 | POLAR TV

Televize • TV Polar (České stanice) • 21. 4. 2022, 17:00

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o. (cz-25859838)** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/porady/regionalni-zpravy/regionalni-zpravy-polar-21-04-2022-17-00>

... přivolat pomoc. Ladislav Průša, **Fakulta veřejných politik**, Slezská univerzita: „To zařízení pomocí čidel dokáže identifikovat krizovou situaci a zalarmuje poskytnutí pomoci v době, kdy senior je sám.“ --- Ostravský mrakodrap musí být kvůli podloží nižší Investor, který chce postavit v centru Ostravy mrakodrap, musí slevit ze svých ambicí. Odborníci totiž...

25. Rektor naší univerzity se stal předsedou dozorčí rady OKD / Slezská univerzita v Opavě

Online • **slu.cz** ((nezařazené)) • 21. 4. 2022, 10:20

Autor: **Denisa Palionová**

Odkaz: <https://www.slu.cz/slu/cz/aktuality/1/1569>

...Rektor naší univerzity se stal předsedou dozorčí rady OKD / Slezská univerzita v Opavě Rektor naší univerzity se stal předsedou dozorčí rady OKD **Karin Martínková** 21.04.2022 Těžba uhlí se měla v dohledné době v České republice stát minulostí. Nacházíme se však v nelehké situaci, kdy válka na Ukrajině velmi zásadně ovlivňuje ekonomickou situaci v naší...

26. INVESTICE V ROCE 2022

Tisk • **Finmag**; str. 86 (Ekonomika / Finance / Právo) • 21. 4. 2022

Vydavatel: **NextPage Media, s.r.o. (cz-24780553)** • Autor: **Petr Golka** • Rubrika: **BRANDVOICE**

Odkaz: [náhled](#)

.... Snadno by se mohlo stát, že nájemné ani nepokryje splátku hypotéky. Petr Golka je analytik a odborný poradce společnosti Ronda Invest. Vystudoval bankovníctví na **Obchodně podnikatelské fakultě** Slezské univerzity. Má 14 roků praxe v bankovníctví a financích se zaměřením na risk management a produktový management. Autor: Text: Petr Golka / Foto: archiv firmy ...

27. eHelper - aplikace pro osamocené seniory | Opava

Online • **polar.cz** (Regionální zprávy) • 20. 4. 2022, 18:27

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o. (cz-25859838)** • Autor: **Katka Geryková** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/zpravy/opavsko/opava/11000030950/ehelper---aplikace-pro-osamocene-senioru>

.... Slezská univerzita zahájila na podzim roku 2020 práci na projektu, který mapuje vliv pandemie koronaviru na život seniorů. Tyto osoby totiž zůstaly kvůli přijatým opatřením nejvíce izolovány. V rámci projektu došlo také na testování systému elektronické péče. Absolvent **Fakulty veřejných politik** Slezské univerzity Ondřej Teichman vyvinul pro osaměle žijící starší...

28. Všeobecné sestry v nemocnici se začnou vzdělávat vysokoškolsky

Online • **opavsky.denik.cz** (Regionální zprávy) • 20. 4. 2022, 17:14

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)** • Autor: **Tomáš Januszek** • Rubrika: **Zprávy**

Odkaz: <https://opavsky.denik.cz/z-regionu/vseobecne-sestry-v-nemocnici-se-zacnou-vzdelavat-vysokoskolsky-20220420.html>

...Všeobecné sestry v nemocnici se začnou vzdělávat vysokoškolsky 20.4.2022 Tomáš Januszek Reportér Napište mi Nemocnice Karviná-Ráj ve spolupráci se Slezskou univerzitou v Opavě, **Fakultou veřejných politik** a Moravskoslezským krajem připravila projekt s cílem rozšířit kapacity studijního programu v rámci celoživotního vzdělávání, a to Všeobecné...

29. Přednáška v Unisféře odhalila část našeho nekonečného vesmíru / Slezská univerzita v Opavě

Online • **slu.cz** ((nezařazené)) • 20. 4. 2022, 15:30

Autor: **Ružena Hradská**

Odkaz: <https://www.slu.cz/slu/cz/aktuality/1/1567>

...Přednáška v Unisféře odhalila část našeho nekonečného vesmíru / Slezská univerzita v Opavě Přednáška v Unisféře odhalila část našeho nekonečného vesmíru **Karin Martínková** 20.04.2022 Láká vás myšlenka rychlého cestování? Nemyslím tím přejít trasu z Prahy do Opavy za dvě hodiny. Mám na mysli mnohem větší vzdálenosti, klidně až na konec vesmíru! Přesně to...

30. Jak covid-19 ovlivnil vývoj sociálních příjmů obyvatelstva?

Tisk • **Sociální služby**; str. 17 (Jiné) • 20. 4. 2022

Vydavatel: **Asociace poskytovatelů sociálních služeb České republiky, z. s. (cz-60445831)** • Autor: **Jiří Horecký, Ladislav Průša** • Rubrika: **statistika**

Odkaz: [náhled](#)

... tvůrčí činnost, **Fakulta veřejných politik** Slezské univerzity v Opavě; Ing. Jiří Horecký, Ph.D., MBA, prezident APSS ČR ...

31. Vzácná návštěva ve Vyškově: Své snímky představil fotograf Jindřich Štreit

Online • **vyskovsky.denik.cz** (Regionální zprávy) • 20. 4. 2022, 6:00

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)**

Odkaz: <https://vyskovsky.denik.cz/ctenar-reporter/vzacna-navsteva-ve-vyskove-sve-snimky-predstavil-fotograf-jindrich-streit-202204.html>

... moderního umění v New Yorku. Působí jako vysokoškolský pedagog na **Institutu tvůrčí fotografie** Slezské univerzity v Opavě. Promítání fotografií, osobní zážitky a postřehy Jindřicha Štreita proložily písničky olomouckého folkového písničkáře Nosláva. Prostor byl také pro dotazy z publika. Zdeňka Adlerová Autor: autor externí || Foto: Martin Štecher || Čtenář...

32. Zájem o vysoké školy roste, přibývá i zahraničních studentů. Které obory jsou nejžádanější? | Vzdělávání

Online • **lidovky.cz** (Zprávy / Politika) • 20. 4. 2022, 5:00

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **Petra Smítalová**

Odkaz: https://www.lidovky.cz/orientace/pocet-prihlasek-na-vysoke-skoly-neni-omezen-l-uspesnost-se-oproti-roku-2020-snizila-o-2-procenta.A220419_094816_In-vzdelavani_ape

... fakulta, Fakulta rybářství a ochrany vod, Zemědělská fakulta, Teologická fakulta: programy F, R, T) MENDELOVA UNIVERZITA V BRNĚ (Agronomická fakulta, Lesnická a dřevařská fakulta, Zahradnická fakulta) OSTRAVSKÁ UNIVERZITA V OSTRAVĚ (Filozofická fakulta, Přírodovědecká fakulta) SLEZSKÁ UNIVERZITA V OPAVĚ (**Filozoficko-přírodovědecká fakulta**, Matematický ústav v...

33. Výstava mapuje současný život Ukrajinců u nás

Tisk • **Českolipský deník**; str. 2 (Regionální zprávy) • 20. 4. 2022

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)**

Odkaz: [náhled](#)

...Výstava mapuje současný život Ukrajinců u nás Do konce května Novoborské Městské kino hostí výstavu fotografií Jindřicha Štreita s názvem Lidé z východu: Ukrajinci v českých zemích. Fotografie vznikaly pro **Slezskou univerzitu** a dokumentují současnou situaci ukrajinské menšiny v Česku. Snímky návštěvníky zavedou do prostředí dělnických ubytoven, pekáren...

34. Výstava v novoborském kině mapuje současný život Ukrajinců u nás

Online • **ceskolipsky.denik.cz** (Regionální zprávy) • 19. 4. 2022, 17:35

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)**

Odkaz: <https://ceskolipsky.denik.cz/ctenar-reporter/vystava-v-novoborskem-kine-mapuje-soucasny-zivot-ukrajincu-u-nas-20220419.html>

... fotografií dokumentárního fotografa a pedagoga **Institutu tvůrčí fotografie** Jindřicha Štreita dokumentuje současnou situaci ukrajinské menšiny v České republice. Zaměřuje se na dokumentaci pracovního, společenského a kulturního života představitelů jedné z nejpočetnějších a nejvýraznějších národnostních minorit u nás. Snímky návštěvníky zavedou do prostředí dělnických...

35. Vernisáž výstavy 20 let Školy kreativní fotografie v Praze

Online • **martinfryc.eu** (Kultura / Umění) • 19. 4. 2022, 15:18

Autor: **Martin Fryc**

Odkaz: <https://martinfryc.eu/vystavy/vernisaz-vystavy-20-let-skoly-kreativni-fotografie-v-praze/>

... studium rekvalifikační, akreditované Ministerstvem školství, mládeže a tělovýchovy. Školou prošlo za dobu její existence na 4000 frekventantů, přičemž mnozí z nich jsou v oboru fotografie velmi úspěšní. Celá řada absolventů ŠKF studuje nebo svá studia již úspěšně zakončila na vysokých uměleckých školách, jakými jsou například Institut tvůrčí fotografie **FPF**...

36. V nemocnici v Karviné se začnou vysokoškolsky vzdělávat zdravotní sestry

Online • **ucitelskenoviny.cz** (Jiné) • 19. 4. 2022, 14:10

Odkaz: <https://www.ucitelskenoviny.cz/v-nemocnici-v-karvine-se-zacnou-vysokoskolsky-vzdelavat-zdravotni-sestry>

... tím začít dělat. Možná je to pozdě, ale aspoň jsme začali," uvedl Gebauer. Jde podle něj o první takovýto projekt v České republice. Prodávka **Fakulty veřejných politik** SU pro nelékařská zdravotnická studia Yvetta Vrublová řekla, že obor všeobecná zdravotní sestra lze studovat pouze v nástavbovém studiu buď v bakalářské formě, anebo na vyšší odborné...

37. Vernisáž skupinové výstavy Západ slunce

Online • **martinfryc.eu** (Kultura / Umění) • 19. 4. 2022, 12:28

Odkaz: <https://martinfryc.eu/vystavy/vernisaz-skupinove-vystavy-zapad-slunce/>

... NĚMEČKOVÁ, JANA ŠTURDÍKOVÁ, LUKÁŠ TOFAN KURÁTOR: TOMÁŠ POSPĚCH Studenti a studentky Institutu tvůrčí fotografie **FPF** Slezské univerzity v Opavě společně tematizovali, rozkládali a aktualizovali zobrazování největších fotografických klišé. Jako jedno z nejpozoruhodnějších je zaujalo fotografování západu slunce. Výstava je oslavou svobody fotografického vyjadřování...

38. Přípravy na opavský festival Slunovrat jsou v plném proudu

Tisk • **Opavský a Hlučínský Region**; str. 5 (Regionální zprávy) • 19. 4. 2022

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)**

Odkaz: [náhled](#)

...Přípravy na opavský festival Slunovrat jsou v plném proudu Jitka Hrušková Opava Jeho scény se nacházejí v krásných historických prostorách v centru Opavy, například v zahradě Minoritského kláštera i v jeho obvykle nepřístupných gotických sálech, na historickém nádvoří sousední **Slezské univerzity** i v její zahradě. Pro diváky bude otevřeno i nádvoří...

39. Výběr veřejných VŠ přijímajících alespoň na jeden program či obor bez přijímaček

Tisk • Lidové noviny - Praha; str. 16 (Zprávy / Politika) • 19. 4. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)**

Odkaz: [náhled](#)

... fakulta, Lesnická a dřevařská fakulta, Zahradnická fakulta) OSTRAVSKÁ UNIVERZITA V OSTRAVĚ (Filozofická fakulta, Přírodovědecká fakulta) SLEZSKÁ UNIVERZITA V OPAVĚ (**Filozoficko-přírodovědecká fakulta**, Matematický ústav v Opavě, Obchodně podnikatelská fakulta, Fyzikální ústav v Opavě) TECHNICKÁ UNIVERZITA V LIBERCI (Ekonomická fakulta, Fakulta strojní...

40. Dovzdělaný matematik nemá učit češtinu

Tisk • Týdeník ŠKOLSTVÍ; str. 17 (Jiné) • 19. 4. 2022

Vydavatel: **Dictum, s.r.o. (cz-62584910)**

Odkaz: [náhled](#)

... společného stanoviska zástupců Univerzity Karlovy (UK) v Praze, Masarykovy univerzity (MU) v Brně a Univerzity Palackého (UP) v Olomouci. Podepsali ho rektor MU Martin Bareš, rektor UP Martin Procházka a rektorka UK Milena Králíčková. Jejich stanovisko navazuje na mnohostránkový seznam připomínek, které k návrhu zákona již podala **Česká konference rektorů** (ČKR...

41. Přibývá zahraničních studentů

Tisk • Lidové noviny - Brno a Jižní Morava; str. 16 (Zprávy / Politika) • 19. 4. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Rubrika: **AKADEMIE**

Odkaz: [náhled](#)

... F, R, T) MENDELOVA UNIVERZITA V BRNĚ (Agronomická fakulta, Lesnická a dřevařská fakulta, Zahradnická fakulta) OSTRAVSKÁ UNIVERZITA V OSTRAVĚ (Filozofická fakulta, Přírodovědecká fakulta) SLEZSKÁ UNIVERZITA V OPAVĚ (**Filozoficko-přírodovědecká fakulta**, Matematický ústav v Opavě, Obchodně podnikatelská fakulta, Fyzikální ústav v Opavě) TECHNICKÁ...

42. Fotografické žně míří do Opavy

Tisk • Region Opavsko; str. 8 (Regionální zprávy) • 19. 4. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)**

Odkaz: [náhled](#)

...Fotografické žně míří do Opavy Asociace profesionálních fotografů České republiky každoročně vyhlašuje prestižní cenu Osobnost české fotografie. Hlavní ocenění za rok 2021 získal pedagog **Institutu tvůrčí fotografie** (ITF) Slezské univerzity v Opavě Tomáš Pospěch. V kategorii do třiceti let si první místo odnesla studentka ITF Kateřina Sýsová. Ocenění byla...

43. Výstava fotografií: Ukrajinci v českých zemích

Online • **i-noviny.cz** (Regionální zprávy) • 18. 4. 2022, 18:58

Autor: **Ilona Rejholcová** • Rubrika: **Nový Bor**

Odkaz: <http://www.i-noviny.cz/nov-bor/v-stava-fotografi-ukrajinci-v-esk-ch-zem-ch>

... ČR a současně vyšel k výstavě katalog autorů Ondřeje Koláře a Dušana Janáka: Lidé z východu: Ukrajinci v českých zemích od roku 1918. Výstava fotografií dokumentárního fotografa a pedagoga **Institutu tvůrčí fotografie** Jindřicha Štreita dokumentuje současnou situaci ukrajinské menšiny v České republice. Zaměřuje se na dokumentaci pracovního, společenského a...

44. Nové centrum PAĽANYCJA pomůže válečným uprchlíkům

Online • **moravskoslezskenovinky.cz** (Regionální zprávy) • 18. 4. 2022, 12:00

Vydavatel: **REGIONÁLNÍ NOVINKY a.s. (cz-24787604)**

Odkaz: <http://www.moravskoslezskenovinky.cz/zpravy/regiony/nove-centrum-paanycja-pomuze-valecnm-uprchlikum/>

... opavským Českým červeným křížem, Charitou Opava, MAS Opavsko, Kapradí a **Slezskou univerzitou**. Ukrajinci zde najdou tzv. freeshop s humanitární sbírkou, infocentrum s potřebnými kontakty, nabídkami práce, ubytování, škol či vyučování češtiny a další potřebné informace. V brzké době se zde otevřou i výukové a volnočasové aktivity, které mají usnadnit integraci...

45. První zprávy - Nové centrum PAĽANYCJA pomůže válečným uprchlíkům

Online • **regionalninovinky.cz** (Regionální zprávy) • 18. 4. 2022, 12:00

Odkaz: <http://www.regionalninovinky.cz/zpravy/regiony/nove-centrum-paanycja-pomuze-valecnm-uprchlikum/>

... se starají dobrovolníci z Gottfrei ve spolupráci s krizovým štábem města Opavy a opavským Českým červeným křížem, Charitou Opava, MAS Opavsko, Kapradí a **Slezskou univerzitou**. Ukrajinci zde najdou tzv. freeshop s humanitární sbírkou, infocentrum s potřebnými kontakty, nabídkami práce, ubytování, škol či vyučování češtiny a další potřebné informace. V brzké...

46. Na konci května do Olomouce opět vtrhne studentský Majáles. Kvůli covidu se dva roky nekonal

Online • **olomoucka.drbna.cz** (Regionální zprávy) • 18. 4. 2022, 10:02

Vydavatel: **TRIMA NEWS s.r.o. (cz-26081890)** • Autor: **Michal Šverdík, ČTK**

Odkaz: <https://olomoucka.drbna.cz/zpravy/spolecnost/25078-v-olomouci-se-po-pauze-znovu-chysta-majales-nabidne-dva-dny-zabavy.html>

... Švejdík, Josef Jařab, Ivana Plíhalová nebo **Jindřich Štreit**. Hodnocení článku je 30 %. Ohodnot' článek i Ty! Autoři ČTK, Michal Šverdík | Foto Majáles UP Autor: Michal Šverdík, ČTK ...

47. GO kamera po roce opět v Brně. Přijedou slavní fotografové i horolezci

Online • **vyskovsky.denik.cz** (Regionální zprávy) • 18. 4. 2022, 5:50

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)**

Odkaz: <https://vyskovsky.denik.cz/ctenar-reporter/go-kamera-po-roce-opet-v-brne-prijedou-slavni-fotografove-i-horolezci-20220415.html>

... zastřešen tématem Tamtamy času – Nová Guinea, patří rakouský dobrodruh Bruno Baumann, fotografové Jiří Kolbaba a **Jindřich Štreit**, horolezci Mára Holeček a Klára Kolouchová, spisovatel Josef Formánek, novinářka Markéta Kutilová, chirurg Tomáš Šebek, Šimon Pánek, etnograf Mnislav Zelený Atapana a další. Součástí festivalu bude i výstava Tichomoří s fotografiemi...

48. GO kamera po roce opět v Brně. Přijedou slavní fotografové i horolezci

Online • **brnensky.denik.cz** (Regionální zprávy) • 17. 4. 2022, 7:59

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)**

Odkaz: <https://brnensky.denik.cz/ctenar-reporter/go-kamera-po-roce-opet-v-brne-prijedou-slavni-fotografove-i-horolezci-20220415.html>

... zastřešen tématem Tamtamy času – Nová Guinea, patří rakouský dobrodruh Bruno Baumann, fotografové Jiří Kolbaba a **Jindřich Štreit**, horolezci Mára Holeček a Klára Kolouchová, spisovatel Josef Formánek, novinářka Markéta Kutilová, chirurg Tomáš Šebek, Šimon Pánek, etnograf Mnislav Zelený Atapana a další. Součástí festivalu bude i výstava Tichomoří s fotografiemi...